
Uttale frå planavdelinga 

Planavdelinga støtter vurderingane til byggjesaksavdelinga, og har ingen ytterlegare merknadar til 

søknaden om dispensasjon frå kommuneplan for oppføring av uthus. 


